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Energipolitisk Udvalg har i brev af 24. april 2008 stillet mig følgende spørgs-

mål alm. del, som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål 178: 

 

" Hvad ville kreditloftet for den kvotebelagte sektor være blevet, hvis man be-

regningsmæssigt havde anvendt den manko på 13 mio. tons, som ellers er den 

grundlæggende forudsætning i regeringens allokeringsplan?" 

 

Svar: 

 

Der er tale om et helt hypotetisk spørgsmål. Mankoen på 13 mio. ton var kendt 

af Kommissionen, ligesom Kommissionen kendte til tidligere fremskrivninger 

og til den klimaindsats, der er gennemført i Danmark siden 1990. Regeringen 

har ikke haft noget ønske om at lave strammere vilkår for de danske kvotevirk-

somheder på dette punkt end de, der gælder for andre virksomheder i Europa. 
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